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Beantwoording technische vragen 

Vergadering   Commissievergadering  Datum 3-dec-18 

Vragensteller   De heer D. van Gelder (CU) 

Agendapunt/onderwerp Agendapunt 4 Stedenbouwkundige invulling locatie Pniël  

Eenheid   Ruimtelijke Ontwikkeling 

Contactpersoon  Egbert Vugteveen 

Contactgegevens  e.vugteveen@dalfsen.nl 

    0529 - 48 82 33 

 

Vraag: 

Tijdens de raadscommissie van 3 december 2018 heeft commissielid Van Gelder aandacht gevraagd 
voor het voorkomen van geluidsoverlast van de buitenunits van de warmtepompen die op het dak 
van  het appartementengebouw op de Pniel locatie worden aangebracht. Tijdens deze vergadering 
heeft wethouder Van Leeuwen hierop gereageerd. Woonstichting VechtHorst heeft via een e-mail 
nog aanvullende informatie gestuurd over deze kwestie. De woonstichting heeft gevraagd om de 
raadsleden hierover te informeren voor de raadsvergadering van 17 december 2018.   

Aanvullende informatie VechtHorst inzake de buitenunits van de warmtepompen:  

In de raadscommissievergadering van 3 december jl. is gesproken over het Pnielontwerp. Daar werd 
door een raadslid gevraagd of onderzocht is of een collectieve oplossing mogelijk is voor het gasloze 
installatieconcept ten opzichte van de individuele oplossing die nu omschreven staat. Daarop is 
geantwoord dat VechtHorst bij de verdere uitwerking goed gaat kijken naar het installatieconcept, 
omdat VechtHorst ook geen belang heeft bij het veroorzaken van geluidsoverlast door de buitenunits 
van de individuele warmtepompen. VechtHorst is hiermee inmiddels aan de slag gegaan. 

Woonstichting VechtHorst heeft met zorgcentrum Rosengaerde afgesproken dat bij de uitwerking 
van het Pniel-ontwerp wordt onderzocht of er meer, andere, gelijkwaardige oplossingen zijn 
(bijvoorbeeld collectief) voor het gasloze installatieconcept. VechtHorst houdt daarmee niet op 
voorhand al vast aan een individuele oplossing. 

 


